
Zápis z jednání Rady Cooperatio „Sci-Physics“  
konaného virtuálně dne 26.  6. 2022 od 10.00 prostřednictvím platformy ZOOM  

Program: 
1. Zahájení 
2. Změna OR ke COOPERATIO 
3. Rozpočet, strategický fond děkana (J. Franc) 
4. Návrh úpravy způsobu rozdělování odměn za nejlepší publikace (J. Franc) 
5. Hodnocení vědy – excelentní publikace (J. Pavlů) 
6. Hodnocení vědy na UK (Z. Doležal) 
7. ERC pipeline (Z. Doležal) 
8. Diskuse – různé 
9. Závěr 
 

Přítomní: prof. Ing. Jan Franc, DrSc., doc. RNDr. Jiří Pavlů, Ph.D., doc. RNDr. František Gallovič, Ph.D.,  
doc. Dr. rer. nat. Robert Král, Ph.D., doc. RNDr. Ondřej Kylián, Ph.D., prof. RNDr. Petr Malý, DrSc.,  
prof. RNDr. Iva Matolínová, Ph.D., prof. RNDr. Jiří Podolský, CSc., prof. RNDr. Ladislav Skrbek, DrSc.,  
prof. RNDr. David Vokrouhlický, DrSc. 
Omluveni: prof. RNDr. Pavel Cejnar, Dr., DSc., doc. RNDr. Dana Gášková, CSc.,  
prof. Mgr. Pavel Javorský, Dr., doc. RNDr. Petr Pišoft, Ph.D. 
Hosté: prof. RNDr. Zdeněk Doležal, Dr., Mgr. Peter Huszár, Ph.D., doc. RNDr. Tomáš Novotný, Ph.D., doc. 
RNDr. Mirko Rokyta, CSc. 
 

Ad 1. Zástupce koordinátora rady zahájil v 10.00 jednání rady COOPERATIO Sci-Physics a uvítal hosty. 
 

Ad 2. Koordinátor rady stručně shrnul změny v jednání rady na základě nového OR 22/2023 (zrušeno 
průběžné hodnocení, změna rozdělování odměn členům rady). 
 

Ad 3. Rada projednala a jednomyslně schválila rozpočtové principy pro rozdělení finančních prostředků 
v rámci fyzikální sekce. Rada jednomyslně schválila návrh využití fyzikální části strategického fondu děkana 
pro rok 2023.  
 

Ad 4. Odměny za nejlepší publikace (podzim 2022–2023) — návrhy pošlou pracoviště do 10. listopadu 
koordinátorovi rady, preference D1 v AIS (dle M17+) v roce 2022 nebo 2021, . minimálně 30% podíl autorů 
z MFF UK (s výjimkou „velkých“ publikací), preference prvních a korespondenčních autorů. Výše odměny 
bude stanovena dle aktuální finanční situace sekce. 
 

Ad 5. Vedoucí pracovišť podají nové návrhy excelentních publikací (z let N – 1 až N – 5) pro Modul 1 M17+ 
koordinátorovi rady, pravděpodobně vše jako „Přínos k poznání“ — klíčové je zdůvodnění a jednoznačně 
významný podíl MFF UK!!! Je vhodné počkat a vybírat starší práce hodně citované a v D1, Q1 časopisech! 
Termín do 16. srpna (nové návrhy budou smíchány se zbylými návrhy z loňska). Rada se následně vyjádří 
(doplní zdůvodnění) k finálnímu výběru a odhlasuje pořadí. 
 

Ad 6. Prod. pro vědu nastínil jakým směrem se ubírá „Hodnocení výkonu a kvality vědy na UK“ — zatím je 
značný důraz na monografie, MFF UK z toho nevychází dobře. Hodnocení  programu COOPERATIO bude 
spojeno s interním hodnocením na UK. 
 

Ad 7. Prod. pro vědu uvedl novinky v tzv. „ERC pipeline“. Nově se bude důsledně vyžadovat souhlas 
s podáním projektu vedoucích pracovišť a prod. pro fyziku. Odbornou kontrolu nad návrhy by mohly převzít 
příslušné rady COOPERATIO (vybraní členové). Je třeba aktivně vytipovávat budoucí žadatele. 
 

Ad 8. Další zasedání bude koncem listopadu nebo začátkem prosince (pravděpodobně opět před jednáním 
kolegia sekce). 
 

Ad 9. Jednání bylo ukončeno v 11.15. 
 

zapsal J. Pavlů 
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